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Rong(Irene) Bao 

Shanghai, Singapore 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private client/wealth management 

◼ Family law, trust and wealth planning 

◼ General corporate 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Outbound investment 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Bao has been practicing law since 2013.  She previously worked in Duane Morris & Selvam 

LLP Shanghai Representative Office for approximately 7 years.  She joined Han Kun Law Offices 

in June 2023. 

Ms. Bao regularly advises high net worth individuals, multinational corporations and listed 

companies on cross-border mergers and acquisitions, corporate governance, joint ventures, and labor 

matters in a wide range of industries, including logistics, technology, education, food and beverage, 

healthcare, and luxury goods.  Ms. Bao often advises Chinese HNWIs and UHNWIs on family 

wealth planning, wealth transfer, and identity planning matters, including designing and setting up 

trusts and family offices, assisting with applications for Singapore tax incentives, capital management 

license exemptions, various Singapore visa applications (including Tech pass, ONE Pass) and 

investment immigration matters. 

EDUCATION 
Ms. Bao graduated from the National University of Singapore with a LL.M. Degree in 2016. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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包容 

上海、新加坡 

 

 

业务领域 

◼ 私人财富管理 

◼ 家事法、信托与财富规划 

◼ 一般公司事务 

◼ 兼并和收购 

◼ 境外投资 

工作经历 

包容律师从 2013年起从事律师工作，其在新加坡德茂欣律师事务所驻上海代表处执业近 7年。

2023 年 6 月加入汉坤律师事务所工作。 

包律师定期为高净值人士、跨国公司和上市公司就跨境兼并收购、企业合规治理、合资企业、

劳动等方面提供法律服务，其所服务的行业范围涉及物流、科技、教育、餐饮、医疗、奢侈

品等多个领域。包律师常为中国高净值人士和超高净值人士提供家族财富规划、财富传承以

及身份筹划方面的相关事务，其中包括设计并搭建信托、家族办公室、协助申请新加坡税收

激励机制、协助资管牌照豁免、协助各类新加坡签证申请（包括科技准证、ONE Pass）以及

投资移民等事务。 

教育背景 

包律师于 2016 年毕业于新加坡国立大学法学院，获法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


